

<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • سعادة محمد خلفان الرميثي مدير عام الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث. 	<p>الكلمة الافتتاحية</p>
<p>المحور الرئيسي: الدور المهم والمحوري للحكومات والقيادات في إدارة الأزمات والتصدي لها</p>	
<p>المتحدثون:</p> <ul style="list-style-type: none"> • جاسون ماكنميرا، مدير مركز عمليات إدارة الطوارئ في شركة CNA. • الدكتور عامر حسين استشاري مديرية الطوارئ والسلامة العامة بشرطة أبوظبي. 	<ul style="list-style-type: none"> • استيعاب الفوضى في الأزمات. • أهمية الاستعداد لمواجهة الطوارئ والأزمات.
<p>المحور الرئيسي: الأخطار السياسية والأمنية في الشرق الأوسط خلال العام 2010</p>	
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • د. جمال المطوع، رئيس قسم الأمراض المعدية في هيئة الصحة أبوظبي. 	<ul style="list-style-type: none"> • استعدادات هيئة الصحة لمواجهة مرض انفلونزا H1N1 خلال عام 2009
<p>المحور الرئيسي: أهمية تحليل التهديدات في عملية تقييم المخاطر وإعداد خطط التعافي</p>	
<p>المتحدثون:</p> <ul style="list-style-type: none"> • السيد راشد النيادي، الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث. • تيم ستير. • أحمد بطي أحمد، رئيس جمارك دبي. 	<p>إعداد الخطط الإستراتيجية لإدارة الطوارئ و الأزمات واتخاذ جميع الإجراءات اللازمة لتطبيقها بالتعاون مع جهات الاختصاص بالدولة</p>
<p>المحور الرئيسي: المخاطر النووية واستراتيجيات الدفاع المدني</p>	
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • فرانك كونغل، استشاري طاقة نووية. 	<p>تقييم المخاطر والتهديدات على المحطات النووية.</p>

<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • لينى بيركلند وزيرة الدفاع السويدية السابقة. 	<p>التجربة السويدية في مجال الدفاع المدني أثناء الطوارئ والأزمات</p>
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • السيد مصطفى عبد الله الموسوي من بلدية أبوظبي. 	<p>دور البلديات والخدمات في إدارة الأزمات والطوارئ</p>
<p>المتحدثون:</p> <ul style="list-style-type: none"> • د. صالح فارس، حاصل على الزمالة- قسم طب الطوارئ بجامعة هارفارد، مستشفى زايد العسكري • د. بيتر هولدن، عضو طويل الأمد في مجلس الصيدلة العام ومفوض سابق. • د. بيتر دريسكول، طبيب طوارئ متقاعد. 	<p>برنامج إدارة الطوارئ والرعاية الصحية والاستعدادات لما قبل وأثناء الطوارئ</p>
<p>المحور الرئيسي: برامج التطوع</p>	
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • جاكى راشيلد مديرة برنامج سيرت في الإمارات. 	<p>التجارب التطوعية في الولايات المتحدة الأمريكية</p>
<p>المتحدثون:</p> <ul style="list-style-type: none"> • الأستاذة ميثاء الحبسي، مدير ادارة الاتصال في مؤسسة الإمارات. • السيد أحمد الكتبي من تكاتف. 	<p>برنامج التطوع الوطني ساند</p>

<p>ورش العمل المصاحبة</p>	
<p>ورشة العمل 2: ورشة عمل التصدي للإرهاب ودور الأمن السيبراني تهدف إلى تبادل المعرفة والخبرات بين المتخصصين في مكافحة الإرهاب والأمن السيبراني، من أجل تعزيز الأمن الوطني والدولي. تشمل هذه الورشات مناقشات معمقة حول التهديدات المتزايدة في المجالين،</p>	<p>ورشة العمل 1: الطاقة النووية والتنسيق المشترك بين الهيئة الوطنية للطوارئ والأزمات، ومؤسسة الإمارات للطاقة النووية، وجهاز حماية المنشآت والمرافق الحيوية، لوضع الخطط المستقبلية لإدارة الطوارئ والأزمات</p>

سواء على مستوى الإرهاب التقليدي أو الهجمات السيبرانية التي قد تستهدف البنى التحتية الحيوية.	في محطات الطاقة النووية في مجال الأمن والسلامة.
---	---

Opening Speech	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> HE Mohammed Khalfan Al Romaiti, Director General of the National Emergency Crisis and Disaster Management Authority.
Main Theme: The Important and Central Role of Governments and Leadership in Managing and Addressing Crises	
<ul style="list-style-type: none"> Absorbing Chaos in Crises. The Importance of Preparedness for Emergencies and Crises. 	Speakers: <ul style="list-style-type: none"> Jason Mackinmara, Director, Center for Emergency Management Operations at CNA Corporation. Dr. Amer Hussein is a consultant and director at the Emergency and Public Safety Directorate of Abu Dhabi Police.
Main Theme: Political and Security Risks in the Middle East during 2010	
Preparations by the Health Authority to Address H1N1 Influenza during 2009	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> Dr. Jamal Al Mutawa, Section Head of Communicable Diseases at Health Authority of Abu Dhabi.
Main Theme: The Importance of Threat Analysis in Risk Assessment and Recovery Planning	
Developing Strategic Plans for Emergency Management and Taking All Necessary Actions for Implementation in Cooperation with Relevant Authorities in UAE	Speakers: <ul style="list-style-type: none"> Mr. Rashid Al Nayadi National Crisis and Emergency Management Authority. Ahmed Butti Ahmed, Head of Dubai Customs. Tim Steer.
Main Theme: Discussion of Nuclear Risks and a review of Civil Defense Strategies	

Assessment of Risks and Threats to Nuclear Plants	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> Frank Congel, Nuclear Power Consultant.
The Swedish Experience in Civil Defense During Emergencies and Crises	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> Leni Björklund, Former Swedish Minister of Defense.
The Role of Municipalities and Services in Crisis and Emergency Management	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> Mr. Mustafa Abdullah Al-Mousawi from Abu Dhabi Municipality
Emergency Management and Healthcare Program and the Pre-Event Planning	Speakers: <ul style="list-style-type: none"> Dr. Peter Holden, Long-standing GPC member and former negotiator. Dr. Peter Driscoll, a retired Emergency Medicine physician. Dr. Saleh Fares, Fellow - Harvard Department of Emergency Medicine, Zayed Military Hospital.
Main Theme: Volunteer Program	
National Volunteer Program (SANED)	Speakers: <ul style="list-style-type: none"> Ms. Meitha Al Habsi, Director of Communications at the Emirates Foundation. Mr. Ahmed Al-Katbi from Takatof
Volunteer Experiences in the United States	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> Jackie Rasheld, Director of the CERT Program in the UAE.

Workshops

Workshop 1: Nuclear energy and joint coordination between the National Crisis and Emergency Management Authority, the Emirates Nuclear Energy Corporation, and the Critical Infrastructure and Coastal Protection Authority, to develop future plans for managing emergencies and crises at nuclear power plants in the field of security and safety.

Workshop 2: A workshop on counterterrorism and cybersecurity focuses on critical discussions and strategies related to preventing and responding to both physical and digital threats. These workshops often bring together experts from law enforcement, intelligence agencies, cybersecurity professionals, and policy makers to share knowledge and develop strategies to protect national security.